
Rada Gminy w Czerminie 
Radni-Sesja 

Protokół nr 9 

z IX Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 30 kwietnia 2019r. w sali 

posiedzeń Urzędu Gminy Czermin. 

Obrady rozpoczęto 30 kwietnia 2019r. o godz. 13: 00, a zakończono o godz. 16: 00 tego 

samego dnia. 

Obradom przewodniczył radny Jan Myjak, który po powitaniu uczestników posiedzenia 

stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał i poinformował o konieczności 

poszerzenia porządku obrad w związku z uwagami Wojewody, co do 2 uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji oraz 2 uchwały dotyczące sprzedaży działek. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Sidur 

4. Radny Powiatu Mieleckiego – Antoni Skawiński 

5. Kierownik GOPS – Janina Forczek 

6. Pracownik UG – Marlena Kokoszka  

7. Sołtysi – wg załączonej listy obecności 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie VIII Sesji Rady Gminy w Czerminie 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 



6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok 2019 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr VIII/42/2019 Rady Gminy w 

Czerminie z dnia 28 marca 2019r. dotyczącej utworzenia Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Czerminie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w 

Czerminie 

9. Podjęcie uchwały uchylającej Uchwałę Nr VIII/47/2019 Rady Gminy w Czerminie z 

dnia 28 marca 2019r. w sprawie zasad odpłatności za świadczenia udzielane przez 

publiczne przedszkola i oddziały przedszkolne w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzone przez Gminę Czermin. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad odpłatności za świadczenia udzielane przez 

publiczne przedszkola i oddziały przedszkolne w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzone przez Gminę Czermin. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

przetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego 

13. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018r. 

14. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016/2021 za 2018r. oraz 

sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Czermin za 2018r. 

15. Sprawozdanie z realizacji ustawy o pomocy społecznej, o świadczeniach rodzinnych i 

ustawy o pomocy osobom uprawnionym do alimentów oraz realizacji programu 

Rodzina „500+” i „300+” za 2018r. 

16. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Czermin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2018. 

17. Interpelacje i zapytania radnych 

18. Zamknięcie obrad. 

 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

1. Otwarcie IX Sesji Rady Gminy w Czerminie 

 

Przewodniczący Rady otworzył obrady IX Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 



 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Protokół przyjęto bez uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami.  

Zarządzenia wydane przez Wójta Gminy Czermin: 

- 25/2019 – w sprawie przedstawienia Radzie Gminy w Czerminie i Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018r.; 

- 26/2019 – w sprawie ustalenia sposobu wyliczenia współczynnika struktury 

sprzedaży i proporcji dotyczących rozliczenia podatku VAT w UG Czermin w 2019r. 

- 27/2019 – w sprawie zmian w budżecie gminy. 

- 28/2019 – w sprawie wyznaczenia na obszarze Gminy Czermin miejsc na bezpłatne 

umieszczanie urzędowych obwieszczeń wyborczych i plakatów wszystkich komitetów 

wyborczych do Parlamentu Europejskiego zarządzonych na dzień 26 maja 2019r. 

- 29/2019 – w sprawie podania do wiadomości informacji o numerze i granicy obwodu 

głosowania oraz wyznaczonej siedzibie OKW oraz lokali OKW dostosowanych do 

potrzeb niepełnosprawnych, w których zostanie przeprowadzone głosowanie w 

wyborach do PE. 

- 30-2019 – w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019r. 

- 31/2019 – w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu osób fizycznych i 

prawnych, w którym w 2018r. udzielono umorzeń i ulg. 

Umowy podpisane przez Wójta Gminy Czermin: 

- zajęcia nauki pływania do uczniów szkół Gminy Czermin, 

- dowóz dzieci na pływalnię, 

- sprawowanie nauki nad dziećmi podczas nauki pływania, 



- szkolenie okresowe strażaków – BHP, 

- wykonanie 2 szt. tablic OZE Czermin – Wadowice, 

- wykonanie instalacji elektrycznej w Domu Strażaka w Brniu Osuchowskim, 

- remont oświetlenia ulicznego w Brniu Os., 

- remont oświetlenia na placu Amfiteatru w Czerminie. 

Pan Wójt poinformował, że wymienionych zostało przez Zakład Energetyczny ok. 34 lamp na 

ledowe w centrum Czermina w ramach umowy konserwacyjnej. 

Radna Banik – w sprawie przewozu na basen. Kto jest przewoźnikiem? 

Pan Wójt – firma JANTRAS. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

Pan Skarbnik odczytał i omówił projekt uchwały. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

Uchwała nr IX/55/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok 2019. 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały i poinformował, że podjęcie tej uchwały związane jest 

z ogłoszeniem przetargu na koszenie dróg gminnych na 3 lata. 

Radny Pisarczyk – opinia komisji budżetowej – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok 2019.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko. 

Uchwała Nr IX/56/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr VIII/42/2019 Rady Gminy w 

Czerminie z dnia 28 marca 2019r. dotyczącej utworzenia Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Czerminie. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że Wydział Prawny i Nadzoru Urzędu Wojewódzkiego po dokonaniu 

analizy uchwały wniósł uwagi do 2 uchwał podjętych na poprzedniej sesji. W uchwale 

dotyczącej utworzenia Zespołu zausterkowano § 6, gdzie powinien być zapis „uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia” oraz w Statucie § 5 ma być „Organami Zespołu są 1.2. 

Wicedyrektor.” W § 8 pkt 1 ma być „Szczegółową organizację nauczania i opieki w Zespole 

określają arkusze organizacji Szkoły i Przedszkola opracowane przez Dyrektora Zespołu na 

dany rok szkolny na podstawie ramowych planów nauczania oraz innych przepisów prawa i 

zatwierdzone przez organ prowadzący Zespoły.” 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr VIII/42/2019 Rady Gminy w Czerminie z 

dnia 28 marca 2019r. dotyczącej utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Czerminie..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Mariusz Żelazko 

PRZECIW (1) 

Jan Ździebło 

Uchwała nr IX/57/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w 

Czerminie. 

Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały. 

Radny Czaja – opinia Komisji Oświaty Sportu i Spraw Socjalnych jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Czerminie..  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Zając 

 

Uchwała nr IX/58/2019 – jak załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały uchylającej Uchwałę Nr VIII/47/2019 Rady Gminy w Czerminie z 

dnia 28 marca 2019r. w sprawie zasad odpłatności za świadczenia udzielane przez 

publiczne przedszkola i oddziały przedszkolne w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzone przez Gminę Czermin. 

Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały i poinformował, że w tej uchwale uwaga dotyczyła 

§3. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały uchylającej Uchwałę Nr VIII/47/2019 Rady Gminy w Czerminie z dnia 28 

marca 2019r. w sprawie zasad odpłatności za świadczenia udzielane przez publiczne 

przedszkola i oddziały przedszkolne w publicznych szkołach podstawowych prowadzone 

przez Gminę Czermin..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

 

Uchwała nr IX/59/2019 – jak załącznik do protokołu 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad odpłatności za świadczenia udzielane przez 

publiczne przedszkola i oddziały przedszkolne w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzone przez Gminę Czermin.; 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sekretarz 



 

Radny Czaja – opinia komisji oświatowej jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad odpłatności za świadczenia udzielane przez publiczne 

przedszkola i oddziały przedszkolne w publicznych szkołach podstawowych prowadzone 

przez Gminę Czermin.;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

Uchwała Nr IX/60/2019 – jak załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach, podczas której odbyło się spotkanie 

członków Komisji Rolnictwa, Komunikacji i Ochrony Środowiska, celem wypracowania 

stanowiska komisji w kwestii procedowanych uchwał dotyczących sprzedaży działek. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Radni zawnioskowali o usunięcie punktu z porządku obrad. 

 

a) Usunięcie punktu dotyczącego projektu uchwały w sprawie: Wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości. 

 

Głosowano w sprawie: 
Usunięcie punktu dotyczącego projektu uchwały w sprawie: Wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

przetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego. 

Wniosek radnych o usunięcie punktu z porządku obrad. 

 

a) Usunięcie punktu dotyczącego projektu uchwały w sprawie: Wyrażenia zgody na 



przeznaczenie w drodze przetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego. 

 

Głosowano w sprawie: 
Usunięcie punktu dotyczącego projektu uchwały w sprawie: Wyrażenia zgody na 

przeznaczenie w drodze przetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

 

13. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 rok. 

Pani Forczek przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej, informując, że są to dane 

statystyczne i rokiem oceny jest rok 2018. 

Ocena zasobów – jak załącznik do protokołu. 

 

14. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Przemocy w Rodzinie na lata 2016/2021 za rok 2018 oraz 

sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Czermin za 2018r. 

Pani Forczek przedstawiła powyższe sprawozdania stanowiące załącznik do protokołu. 

 

15. Sprawozdanie z realizacji ustawy o pomocy społecznej, o świadczeniach rodzinnych i 

ustawy o pomocy osobom uprawnionym do alimentów oraz realizacji Programu 

Rodzina 500+ i 300+ za 2018r. 

Najważniejsze informacje zawarte w sprawozdaniu omówiła pani Forczek. 

Sprawozdanie – jak załącznik do protokołu 

 

16. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Czermin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2018. 

Pani Kokoszka odczytała treść sprawozdania – jak załącznik do protokołu. 

 

 

17. Interpelacje i zapytania radnych 
Pan Skawiński odczytał pismo dotyczące sytuacji w szkołach w związku ze strajkiem 

nauczycieli. Poinformował, że posiadając odpowiednie kwalifikacje zgłosił się do komisji 

egzaminacyjnej, celem pomocy w przeprowadzeniu egzaminu. Skrytykował opiekę nad 

dziećmi niepełnosprawnymi w związku ze strajkiem. Ocenił, że jest to klęska dla Wójta i 

Starosty, że dopuścili do takiej sytuacji. Odniósł się do pikiety zorganizowanej w Mielcu z 



udziałem poseł Skowrońskiej. Podziękował nauczycielom Przedszkola, szkoły Podstawowej 

w Trzcianie, Brniu, Ziempniowie i Łysakowie za przeprowadzanie zajęć. Poprosił pana Wójta 

o informacje związaną z powstałymi zaległościami w strajkujących szkołach. 

Pan Sekretarz – egzaminy w Gimnazjum i Szkole Podstawowej nie były zagrożone. 

Nauczyciel ma prawo do strajku. Prosiłbym, aby nie dzielić nauczyciel na strajkujących i 

niestrajkujących. Uznał, że w wystąpieniu radnego Skawińskiego było więcej polityki. 

Pan Skawiński – byłem nauczycielem i nie wyobrażam sobie 3-tygodniowego strajku. 

Zobaczmy ile jest teraz udzielanych korepetycji. Proszę mi nie zarzucać polityki. Nie odbyło 

się ani jedno spotkanie z rodzicami. 

Pan Wójt – nie zgadzam się z kilkoma zarzutami. Proszę zapytać dyrektorów szkół z 

Czermina i Otałęży. Odwiedziłem szkoły, rozmawiałem z nauczycielami strajkującymi i 

niestrajkującymi. Egzaminy odbyły się bezproblemowo. Spór dotyczy nauczycieli i 

dyrektorów szkół. Ja nie mogę zmusić do przerwania strajku. Czynności nadzorcze 

realizowałem na bieżąco. Co do zarzutu dotyczącego spotkań z rodzicami, to odbyło się takie 

spotkanie i rodzice na bieżąco byli informowani. 

Radna Banik – w sprawie spotkania roboczego dotyczącego remontu dróg i podziału 

środków. 

Radny Myjak – mówiliśmy na sesji o takim spotkaniu. 

Pan Wójt – odbyło się posiedzenie komisji rolnictwa, podczas którego ustalono wstępny 

zakres robót dróg tłuczniowych i asfaltowych, gdzie zlecono przygotowanie dokumentacji 

kosztorysowej i analizowano sugestie dotyczące budowy chodników. Będziemy ogłaszać 

przetarg na drogi, a na drogi polne wywieziemy żużel. Ewentualne sprawy proszę zgłaszać do 

pana Skawińskiego. 

Radny Myjak – mamy dodatkowe 130 tys. zł. To są nasze realia budżetowe. 

Radna Banik zgłosiła wniosek o utworzenie funduszu reprezentacyjnego. 

Radny Czaja poprosił o informacje w sprawie zaawansowania prac na oczyszczalni ścieków. 

Pan Wójt – prace na oczyszczalni prowadzone były także w zimie dzięki sprzyjającej 

pogodzie. Obecnie przeprowadzane są prace instalatorskie. Wszystko wskazuje na to, że 

termin umowy będzie dotrzymany, tj do jesieni. 

Radny Bukała – w sprawie OZE. Porozmawiać z inspektorem. Firmy montujące instalacje 

wchodzą i informują mieszkańców, że nie da się montować na budynku mieszkalnym i 

wskazują budynek gospodarczy. 

Radny Myjak – mieszkańcy dopytują się o termin montażu solarów.  

Pan Wójt – dziś odbyłem spotkanie w tej sprawie. Montaż rozłożony jest na kilka etapów. W 

tej kwestii proszę zgłaszać się do pokoju 16 i będziemy wyjaśniać z inspektorem nadzoru na 

bieżąco. Co do terminu montażu to termin jest odległy. Wszystkiego na raz nie da się 

zmontować. 



Radny Zając – w sprawie strajku nauczycieli i rekompensaty za czas strajku. 

Pan Wójt – art.23 ustawy o sporach zbiorowych mówi, że czas strajku jest czasem, gdzie 

pracodawca nie wypłaca wynagrodzenia. Za złamanie zasad finansów publicznych grozi 

dyscyplina finansowa. 

Radny Ździebło – ile wpłynęło wniosków na gazyfikację? 

Pan Wójt – informacje powiesimy na stronie internetowej. 

Radny Czaja – w sprawie montażu instalacji na budynkach gospodarczych. – Rozumiem 

firmy, widocznie warunki atmosferyczne o tym decydują. 

Pan Wójt poinformował o płatności VAT. 

Radny Bukała – prywatnie dałoby się zrobić. Robione jest jak najniższym kosztem. Chcę, aby 

była dobra wola wykonawcy, bo mieszkańcy wpłacili po 100 zł. 

Radny Czaja – w sprawie VAT i zapisu w umowie. Jest to różnica VAT od całości inwestycji. 

Jest to duża kwota i mieszkańcy nie chcą montować na budynkach gospodarczych. 

Pan Sekretarz przedstawił odpowiedzi na wnioski złożone do Starostwa w sprawie dróg i 

chodników. 

Radny Myjak przypomniał o uroczystościach 3- majowych organizowanych przez GOK w 

Czerminie i upływającym terminie składania oświadczeń majątkowych. 

 

 

18. Zamknięcie obrad 

Pan Przewodniczący zamknął obrady IX Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie 
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